

**Strategic Affiliation between
LYNX Strategic Business Advisors
and
Denton Global Advisors - Albright Stonebridge Group**

CAIRO, Egypt - LYNX Strategic Business Advisors (LYNX) and Denton Global Advisors - Albright Stonebridge Group (DGA-ASG) announced a strategic partnership agreement between the two firms specializing in government relations and public policy, to support clients in Egypt, the Middle East and Africa.

LYNX's Managing Director, Mohamed Hanafi, stated this agreement is in line with the direction of Egypt's premier public policy and government relations firm to expand its global partnerships to promote the role of the private sector in creating sustained economic growth in Egypt, while attracting new foreign investments to the local market, including by deepening its affiliation with one of the world's foremost consultancy firms. He said that this affiliation will also strengthen LYNX's ability to create business opportunities for Egyptian businesses in regional markets by benefiting from the wide network and expertise of the US-based company across regional and global markets. This partnership is also expected to contribute to the Egyptian government's efforts to create a conducive environment for foreign investments.

Hanafi added, "the strategic affiliation between LYNX and DGA-ASG will build on the ongoing, close cooperation between the two firms that has enabled local and multinational companies to strategically assess the local policy and regulatory frameworks governing their operations in Egypt. Both our firms have also developed a joint track record in assisting companies on addressing evolving challenges, achieving their business objectives and sustaining their interests, in an institutional manner aligned with the priorities of the Egyptian government." He added that this cooperation has extended to advising clients in the various sectors in which LYNX and DGA-ASG operate, including energy, transport, technology, telecommunications, e-commerce, media, health, hospitality, and industrial affairs.

Denton Global Advisors - Albright Stonebridge Group stated that formalizing its strategic affiliation with LYNX will contribute to advancing both firms' capabilities to provide a competitive edge to their clients. "The LYNX team brings extensive experience in helping businesses pursue opportunities and navigate issues in Egypt and North

Africa. We are delighted to enter this next chapter in our relationship," said Dan K. Rosenthal, Managing Principal of DGA-ASG.

تحالف استراتيجي بين
لينكس بزنيكس ادفايزورس
و
دنتون جلوبال ادفايزورس - أولبرايت ستونبريدج جروب

اعلنت "لينكس بزنيكس ادفايزورس" و"دنتون جلوبال ادفايزورس-أولبرايت ستونبريدج جروب" عن ابرام اتفاق شراكة استراتيجية بين الشركتين المتخصصةين في مجال العلاقات الحكومية والسياسات العامة لدعم عملاء الطرفين في مصر والشرق الأوسط وافريقيا.

وصرح محمد حنفي، المدير التنفيذي لشركة "لينكس"، بأن هذا الاتفاق يأتي في إطار توجه الشركة المصرية الرائدة في تقديم خدمات الاستشارات الاقتصادية والسياسات العامة والعلاقات الحكومية بمصر، لتنوع قنوات التواصل مع نظرائها الدوليين للارتقاء بدور القطاع الخاص في تحقيق النمو الاقتصادي المستدام وجذب مزيد من الاستثمارات الأجنبية لمصر، وذلك من خلال ابرام شراكة مؤسسية مع أحد أكبر شركات الاستشارية الدولية. وأضاف حنفي أن هذا الاتفاق يدعم جهود شركة "لينكس" لتعزيز نفاذ الشركات المصرية للأسواق الإقليمية من خلال الاستفادة من الانتشار الواسع للشركة الأمريكية وخبرائها في الدول المختلفة، كما سينعكس ايجاباً على جهود شركة "لينكس" الرامية للإسهام في جهود الحكومة المصرية الرامية لخلق مناخ جاذب للاستثمار الأجنبي.

وأوضح المدير التنفيذي لشركة "لينكس" أن الاتفاق المذكور يبني على التعاون الوثيق القائم بين الشركتين المصرية والأمريكية في السنوات الأخيرة لتقديم الاستشارات الاقتصادية لعدد من الشركات متعددة الجنسيات لمساعدتها على تقييم فرصة استثمارية محددة بالسوق المصري، والوقوف على الإطار التشريعي المنظم لعملها بمصر، والتعامل مع التحديات التي تعترض هذه الشركات من خلال آلية مؤسسية فاعلة تسهم في التوصل للحلول المنشودة على نحو يحفظ مصالح الشركات ويتماشى مع أولويات الحكومة المصرية. وأضاف أن التعاون بين "لينكس" و"دنتون جلوبال ادفايزورس-أولبرايت ستونبريدج جروب" يمتد لمختلف القطاعات التي تخصصت بها الشركة المصرية وعلى رأسها قطاعات الطاقة والنقل والصناعة والتكنولوجيا والاتصالات والتجارة الإلكترونية والاعلام والصحة والسياحة وغيرها.

من جانبها، ذكرت شركة "دنتون جلوبال ادفايزورس-أولبرايت ستونبريدج جروب" في بيان رسمي أن إضفاء الطابع الرسمي على علاقة العمل القائمة مع شركة "لينكس" يأتي في إطار التوجه نحو تطوير قدراتها لتوفير ميزة تنافسية كبيرة لعملاء "دنتون جلوبال ادفايزورس"، بما في ذلك عبر التحالف مع الشركات البارزة في الدول المختلفة، مؤكدة أن شركة "لينكس" تتمتع بخبرة واسعة في دعم الشركات العاملة في مصر وشمال أفريقيا لمساعدتها على الاستفادة من الفرص الاستثمارية والتعامل مع التحديات التي تواجهها في تلك الدول.